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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 03-12-2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 232 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte 
Kiær (KF).

Spørgsmål nr. 232:
”Finder ministeren det hensigtsmæssigt alene at se på 1-års dødeligheden i
forhold til gevinster ved at tillade akut PCI på Roskilde Sygehus?”

Svar:
Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag 
fra Sundhedsstyrelsen, som oplyser følgende:

”I hovedparten af den foreliggende videnskabelige evidens og dokumentation 
på området anvendes primært 1-års dødeligheden ved effektmåling. Sund-
hedsstyrelsen konstaterer i øvrigt, at der pågår drøftelser i de faglige miljøer 
mhp. at opnå konsensus om bl.a. statistiske beregningsmetoder og fremskriv-
ning af risikoestimater.”

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger og kan i øvrigt hen-
vise til mit svar på SUU alm. del spørgsmål 931.

Med venlig hilsen
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